

Mardi 20 Oct et mercredi 21 Oct de 9h à 18h30 - Jeudi 22 Oct de 9h à 18h
Tue Oct 20th and Wed Oct 21th, from 09:00 to 18:30 - Thur Oct 22th, from 09:00 to 18:00

PARKING



[English version – click here](#)

Le stationnement est payant tout au long du Salon, y compris pendant les phases de montage/démontage.

2 possibilités vous sont proposées :

- Sur la boutique en ligne Préventica : pass de 26 € HT soit 31,20 € TTC valable du mardi 20 au jeudi 22/10
- En prenant un ticket parking directement à la borne sur place à l'entrée du parking tarif 10,40 € TTC / jour

Important : un pass 3 jours de parking est inclus pour les exposants ayant réservé un stand d'une surface égale ou supérieure à 12m² Il est à récupérer lundi 26/10 au club Préventica.



Mardi 20 Oct et mercredi 21 Oct de 9h à 18h30 - Jeudi 22 Oct de 9h à 18h
Tue Oct 20th and Wed Oct 21th, from 09:00 to 18:30 - Thur Oct 22th, from 09:00 to 18:00

PARKING



[French version – click here](#)

Parking is chargeable during the all fair, including during the assembly / disassembly phases.

2 possibilities are proposed to you:

- On the Préventica online store: pass of € 26 without tax, € 31.20 **incl.VAT**

Valid from Tuesday 20 to Thursday 22/10

- By taking a parking ticket directly at the terminal on site at the entrance of the parking lot
price 10.40 € **incl.VAT / day**

Important: a 3-day parking pass is included for exhibitors who have reserved a stand with a surface area of 12m² or more.

You will be collected this ticket by Monday 26/10 at the Préventica Club.